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Zpráva o zasedání rady mezinárodních 
ředitelů LCI v Praze 
ve dnech 13. – 16. dubna 2015 

autor: PDG Radim Dvořák 
datum: 19.5.2015 
 
 
Přípravný výbor ve složení: 
 

 Lion Emílie Štěpánková, DG D122  

 Lion František Kočka, 1. VDG D122  

 Lion Petr Humpolík, LC Praha Heraldic  

 Lion Anton Gerák,Cabinet Sekretář D122  

 Lion Jan Haur, ZCh Praha 

 Lion Radim Dvořák, PDG D122 

 Lion Ernst Musil, PID  

 Lion Vojtěch Trapl, PDG D122  
 
pracoval již od samého počátku projektu, tedy od podzimu r. 2013, kdy nás navštívili zástupci LCI ve 
složení 2. VIP Joe Preston, jeho manželka Joni manažer kongresového oddělení LCI v Oak Brooku 

Gary Serafini a ředitel smluvní cestovní agentury Liberty International Tourism Group se sídlem 
v SRN, pan Gerdjan de Loew s cílem vytipovat optimální místo pro jarní zasedání rady 
mezinárodních ředitelů LCI v r. 2015, kdy bude Joe Preston vykonávat funkci mezinárodního 
prezidenta LCI. Ve hře byla rumunská Bukurešť, dánská Kodaň a Praha. Koncem roku 2013 padla 
volba na Prahu. 

Nejprve jsme se z toho, že Praha bude hostit zasedání rady mezinárodních ředitelů, měli jako 
členové organizačního výboru obrovskou radost. Skončilo období soutěže. Rychle ale následovaly 
pocity jiné. Po předložení úkolů ze strany protokolu LCI, které musí zajistit hostitelský distrikt, 
vystřídal naši euforii z vítězství pocit obrovské odpovědnosti a velké práce spojené s obstaráním 
značné finanční částky na financování Národního večera. Níže jsou jen některé úkoly, které jsme 
jako hostitelský distrikt byli povinni zajistit: 
 

1. Na každý příletový terminál umístit pult s logem LCI  
 
2. Na každý příletový terminál zajistit cca 2-3 jazykově vybavené dobrovolníky, kteří přivítají 

účastníky, podají jim informace, případně budou nápomocni s organizováním přepravy. 
Dobrovolníci by měli mít polokošile či trička s logem LCI 

 
3. Na každý příletový terminál zajistit cca 2 dobrovolníky (mládež), kteří pomůžou účastníkům 

zasedání se zavazadly.  
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4. Zajistit účast politické reprezentace HMP, vlády ČR, případně PS PČR na slavnostním 
zahájení zasedání rady mezinárodních ředitelů LCI (primátor, některý z členů vlády, 
některý z poslanců, případně senátorů).  

 
5. Zajistit drobné dárky pro účastníky, jejich doprovod, které hotel Marriott umístí do pokojů  
 
6. Organizačně a finančně zajistit „Národní večer Lionů České republiky a Slovenské 

republiky“ v kongresovém sále NH hotelu dne 14.4.2014 od 18 do 21 hodin.  
 
7. Vyrobit informační desku s logem LCI a tuto desku po dohodě s vedením hotelu Marriott 

umístit na dny 13.4. až 16.4. 2015 do lobby hotelu.  
 
8. Zajistit jazykově vybavené dobrovolníky (z řad členů LC D122, případně jejich rodinných 

příslušníků a příznivců), kteří se po dobu zasedání budou věnovat některým účastníkům, 
případně jejich doprovodu a budou jim dělat společnost při nákupech, sportu či toulkách 
Prahou 

 
9. Zajistit lékařskou službu pro členy Rady a jejich doprovod pro neakutní zdravotní případy. 

Garantuje hotel Marriott.  
 
V průběhu příprav na zasedání od okamžiku rozhodnutí koncem r. 2013, že D122 Česká republika a 
Slovenská republika je hostitelským distriktem jarního zasedání rady mezinárodních ředitelů v dubnu 
2015, nás navštívili zástupci LCI z Oak Brooku ještě dvakrát. Jednalo se vždy o kontrolní návštěvy, 
které měly ověřit stupeň připravenosti příprav na zasedání. Přípravný výbor D 122 plnil povinnosti 
podle harmonogramu a inspekční návštěvy se nesly v konstruktivním, přátelském, avšak velmi 
pragmatickém a konkrétním duchu. Manažeři z Oak Brooku na nás byli velmi striktní, na druhou 
stranu otevření a ochotni pomoci. Jako příklad této konstruktivní spolupráce s kongresovým centrem 
LCI v Oak Brooku uvádím, že se nám podařilo převést náklady na realizaci některých bodů, které 
jsme jako hostitelský distrikt dostali k zajištění na centrálu LCI v Oak Brooku výměnou za zajištění 
nadstandardních turistických služeb. Tak se nám podařilo stlačit náklady na realizaci zasedání rady 
mezinárodních ředitelů na minimum a podle toho také vypadal rozpočet celého projektu, který ve 
zjednodušené položkové verzi uvádím níže: 
 
Nákladové položky: 

1. částku 1.000,- Kč vč. DPH/osoba za účast na Národním večeru (raut) 
2. částku 5.000,- Kč za vystoupení nevidomého klavírního virtuóza Jana Jareše 
3. náhradu cestovních nákladů "Cimbálové muziky slováckého krúžku v Brně" z Brna do Prahy a 

zpět (přesnou částku domluvíme na místě s primášem) 
4. částku 2.000 za vystoupení klavíristy Václava Tobrmana 
5. částku 2.000 za výrobu roll-upu pro D122 včetně potisku 
6. částku 2.000 za řezané květiny pro dámský doprovod účastníků zasedání v hotelu Marriott 
7. částku 5.000 jako rezervu pro případ neočekávaných výdajů 

 
Ve výnosové části rozpočtu jsou vydané faktury jednotlivým klubům D122 ve výši cca 274 tis. Kč od 
128 účastníků z D122.  
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Náklady celkem na realizaci zasedání byly cca 317 tis. Kč, takže schodek činí 43 tis. Kč. Tento 
schodek byl pokryt z plánované položky rozpočtu D122. Takže lze říci, že realizace zasedání rady 
mezinárodních ředitelů stál náš distrikt pouze 43 tis. Kč. Je to vzhledem k rozsahu a mezinárodnímu 
významu této akce částka velmi nízká. Tento nízký schodek je způsoben velkým nasazením naší 
vlastní práce, sponzoringu některých Lionů a klubů, dále velkým úsilím dobrovolníků, kteří se 
nezištně zúčastnili všech akcí, o které byli požádáni organizačním výborem. Jako příklad a 
poděkování všem bych rád uvedl LC Brno Špilberk, který sponzorsky zajistil vystoupení cimbálovky. 
Do rozpočtu D122 tak šla pouze doprava členů cimbálovky a nástrojů z Brna do Prahy a zpět.  
 
Přípravný výbor se v období 2013 – 2014 sešel celkem šestkrát, na svých zasedáních projednával 
úkoly a organizační zajištění akce. Komunikace s Oak Brookem byla v té době pravidelná, cca 2-3x 
týdně. Od počátku dubna 2015 pracoval výbor téměř nepřetržitě, frekvence emailů z kongresového 
centra LCI byla každodenní, denně cca 5 -10 emailů s konkrétním zadáním a úkoly. Manažerským a 
velice profesionálním přístupem členů přípravného výboru se nám podařilo organizačně perfektně 
celou akci realizovat.  
 
A co zasedání rady mezinárodních ředitelů přineslo? Rozhodně přineslo obrovské zviditelnění a 
prudký nárůst reputace a prestiže D122 Česká republika a Slovenská republika. Tuto reputaci jsme 
hned využili a guvernérka D122 Emilie Štěpánková okamžitě zahájila s nejvyšším vedením LCI 
jednání o možnosti čerpání z prostředků LCIF dvou grantů. Jedním je finanční podpora 4. etapě 
projektu „Nemocnice Keňa“ a druhým grantem je zajištění financování Oftalmologického edukačního 
centra „LOEC“ ve vinohradské nemocnici na další období. Podařilo se nám navázat velice přátelské 
kontakty a vazby na nejvyšší představitele lionského hnutí. Organizační výbor dostává ještě dnes, 
měsíc po ukončení zasedání děkovné emaily z celé planety od velice spokojených účastníků 
zasedání. Jako příklad uvádím prohlášení hlavního manažera kongresového oddělení LCI Garyho 
Serafini, která řekl toto: „Vykonávám tuto funkci již 17 let. Za tu dobu jsem organizoval 16 
mezinárodních konventů a 33 zasedání rady mezinárodních ředitelů na všech kontinentech a mnoha 
zemích světa. Pražské zasedání však z nich bylo nejlepší“.  
 
Věřím, že na nadcházejícím konventu vedení kabinetu D122 ocení a odmění ty, kteří se nejvíce 
zasloužili o zdárný průběh tohoto více než dva roky trvajícího projektu. Projektu, který vyvrcholil 
nádhernou akcí – Národním večerem českých a slovenských Lionů. Za svoji osobu předsedy 
organizačního výboru děkuji všem, kteří mi neodmítli žádost o pomoc a přiložili ruku k dílu a rovněž 
všem, kteří se Národního večera zúčastnili. Děkuji!  
 


